



CANADA

C
o
m
m
u
n
i
q
u
é

No. 12
N^o

FOR IMMEDIATE RELEASE
POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

MARCH 12, 1975

LE 12 MARS 1975

VISIT OF THE SECRETARY OF STATE
FOR EXTERNAL AFFAIRS TO WEST AFRICA

VISITE DU SECRÉTAIRE D'ÉTAT AUX AFFAIRES EXTÉRIEURES
EN AFRIQUE OCCIDENTALE

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Allan J. MacEachen, announced today that he will make an official visit to the following countries of West Africa April 13 to 26, 1975: Nigeria, Upper Volta, Ivory Coast, Cameroon and Ghana. He will be accompanied by senior officials from the Departments of External Affairs and Industry, Trade and Commerce, and the Canadian International Development Agency.

* * *

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, l'honorable Allan J. MacEachen, a annoncé aujourd'hui qu'il ferait entre le 13 et le 26 avril 1975 une visite officielle aux pays suivants de l'Afrique occidentale: le Nigéria, la Haute Volta, la Côte d'Ivoire, le Cameroun et le Ghana. Il sera accompagné de hauts fonctionnaires des ministères des Affaires extérieures et de l'Industrie et du Commerce ainsi que de l'Agence canadienne de développement international.